



捐款表格 Donation Form

捐款者資料 Donor's Information (請用正楷書寫 Please write in block letters)

捐款者姓名/公司名稱 Name of Donor: (*先生/小姐) (*Mr./Ms.)

通訊地址 Address: _____

聯絡電話 Tel No.: _____ 電郵地址 E-mail: _____

(*請刪去不適用者 Please delete whichever is not appropriate)

本人/公司願意捐款 I/Our company would like to donate

HK\$100 HK\$200 HK\$500 HK\$1,000 其他金額 Any amount HK\$ _____

用以支持下列事工 For the following purposes:

- 一般捐款 General Donation 長者服務 Elderly Services 青少年服務 Child & Youth Services
 幼兒教育 Nursery Education 福音事工 Evangelism

捐款方法 Payment Method

- 劃線支票(號碼: _____) (抬頭請寫「萬國宣道浸信會有限公司」)
Crossed cheque no.: _____ (Please make cheque payable to "Association of Baptists for World Evangelism (HK) Ltd.")

請將支票連同此表格寄回: 新界荃灣青山道 189 號百萬行商業大廈 6 樓 A 室 萬國宣道浸信會收, 以便發出收據。 Please send cheque together with this completed form to "ABWE, Flat A, 6/F, Park Tsuen Commercial Building, 189 Castle Peak Road, Tsuen Wan, N.T." for issuing receipt.

- 直接存款至本會戶口, 香港上海匯豐銀行戶口: 004-119-2-052577

Direct deposit to our HSBC account no. 004-119-2-052577.

請將入數紙連同此表格電郵至 abwe@abwe.org.hk 或傳真至 2407 7611, 以便發出收據。

Please email deposit slip together with this completed form to abwe@abwe.org.hk or fax to 2407 7611 for issuing receipt.

備註 Remark:

1. 凡捐款港幣 100 或以上, 可獲發捐款收據, 收據於本港可作免稅用途。

An official receipt will be issued for donation of HK\$100 or above, the receipt is tax deductible in Hong Kong.

2. 你的個人資料將保密處理, 並只會用作處理捐款及發出收據用途。

Your personal information will be treated as strictly confidential and used solely for handling your donation and issuing receipt.